
J e g y z ő k ö n y v 
 
 

 K é s z ü l t :       B e r h i d a   Város  Önkormányzat Humán Ügyek Bizottságának 

2017. február 15- én 16.00 órai kezdettel megtartott üléséről  
 

Jelen vannak:    
 

 

Humán Ügyek Bizottsága: 
 
     Kruppa József     bizottsági elnök  
     Héninger László               bizottsági tag 
                                 Turcsányi Istvánné                bizottsági tag 
     Horváth Istvánné                bizottsági tag 
                                  Pintér Ferencné                 bizottsági tag 
                                  Szőke Zoltán      bizottsági tag 

                                   

Tanácskozási joggal meghívottak:   
   
                                  Pergő Margit                       polgármester 
     Nyírő István        alpolgármester 
     Peresztegi Lászlóné       aljegyző 

  Lengyelné Horváth Andrea   intézményvezető 
   
   
 
 
 

Na p i r e n d   t á r g y a l á s a   e l ő t t : 
 
 
Kruppa József bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, az ülést megnyitja. 
Ismerteti a meghívóban szereplő napirendi pontokat.  
A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a Humán Ügyek Bizottságában a 7 fő 
képviselőből az ülés kezdetén 6 fő jelen van, így a bizottság határozatképes. Kovács 
Rajmund előzetesen jelezte távolmaradását.  

 
A Humán Ügyek Bizottsága 6 igen egyhangú szavazattal a napirendek tárgyalásával 

egyetértett 
 
 

 

1. Közművelődési intézmények munkaterve 

 
Lengyelné Horváth Andrea közművelődési igazgató: 
 
Köszöntök mindenkit, a munkatervben részletesen kifejtettük az álláspontunkat.  
Köszönjük a sok segítséget és támogatást.  
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Pintérné Ferencné:  
 
A munkatervi beszámolóból kitűnik, hogy az elmúlt esztendő is gazdag kulturális 
kínálatot eredményezett, a kis létszámú szakmai kollektíva elhivatottságának 
köszönhetően. A 2016- ban megfogalmazott rendezvény és munkatervüket a szoros 
költségvetés ellenére sikerült túlteljesítenünk. Mind a könyvtár, mind a művelődési 
központok igyekeztek valamennyi korosztály számára magas szintű szolgáltatásokat 
nyújtani és színvonalas rendezvényeket szervezni. A közművelődés igazi fokmérője 
hogy a különböző rendezvények mennyire látogatottak, illetve hogy az adott 
intézmény lehetőségeit a lakosság mennyire használja ki szabadidejében. 
Általánosságban elmondhatjuk, hogy a két művelődési központ szinte valamennyi 
programját azok jellegét nem figyelmen kívül hagyva- a várakozásoknak megfelelő 
számban látogatták. A rendszeres csoportfoglalkozásokat szintén nagy érdeklődés 
követte. Alapvetően továbbra is feladatuknak tekintik, hogy a helyi közösség-, 
kulturális igényeit figyelembe véve alakítsák ki a művelődési és a közösségi 
együttléteket. A munkaterv a következő fejezeteket tartalmazza: az intézményi 
feladatellátás általános értékelése, szakmai tevékenységük részletes elemzése, 
közgyűjteményi feladatellátás, 2017. évi rendezvényterv. A 2017- es munkatervben 
fontos célkitűzés, hogy biztosítani szeretnék a folyamatosságot, az eddigi 
eredmények megőrzését, továbbvitelét, színvonalas, igényes rendezvények 
szervezését, a látogatók számának növelését. A munkaterv átgondolt, mindenre 
kiterjedő, nemcsak tartalmában, hanem formailag is magas színvonalú. Áldozatos 
munkájukat köszönjük, kívánjuk, hogy a kitűzött célokat sikerüljön magvalósítaniuk.  
 
Kruppa József bizottsági elnök: 
 
Csatlakozunk Anikóhoz. Elfogadjuk a munkatervet? 
 
 

A Humán Ügyek Bizottsága 6 igen egyhangú szavazattal egyetértett 
 

E l ő t e r j e s z t é s 

 
A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén megtárgyalta a közművelődési 
intézmények munkatervére tett javaslatot és az alábbiakat javasolja a Képviselő-
testületnek: 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja a munkatervet, amely mint minden évben, 

változatos programokat sorakoztat fel. 

 
Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 
 

 

2. Szociális rendelet módosításáról 
 
Pergő Margit polgármester:  
 
A térítési díjról a testület dönt.  
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Kruppa József bizottsági elnök: 
 
Az intézményvezetőnek van hozzáfűznivalója? 
 
Hargitai Tünde intézményvezető: 
 
Ez jól működött tavaly is, én örülök, ha így marad.  
 

A bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal, egy tartózkodás (Héninger László) mellett 
elfogadták   

 

E l ő t e r j e s z t é s 

 
A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén megtárgyalta a szociális 

ellátásokról szóló 3/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosítására  tett javaslatot 

és az alábbiakat javasolja a Képviselő-testületnek: 

 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja az előterjesztést, a rendelet-tervezetet a 

Gazdasági Bizottság véleményével egyet értve. 

 
Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 
 

3. 2016. évi költségvetési rendelet módosításáról 
 
Pergő Margit polgármester: 
 
Minden egyes fillér a helyére lett téve. Az önkormányzat bevételei 2 milliárd felett vannak. 
Itt minden összesítve van. Végigmenjünk rajta?  
 
Kruppa József bizottsági elnök:  
 
Ez ahhoz túl nagy anyag, hogy most megkaptuk, és beszéljünk róla. Én a testületi ülésen 
fogok kérdezni.  
 
Horváthné Zakor Tünde irodavezető: 
 
Akkor gyorsan végigmegyek rajta. (Felolvassa a teljes előterjesztést) Van valakinek 
kérdése? 
 
Kruppa József bizottsági elnök: 
 
Ezt majd én felteszem, jó? Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 
 
Dr. Cseh Tamás jegyző: 
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Az utolsó módosítás az szeptember 30- ig volt.  
 
Horváthné Zakor Tünde irodavezető: 
 
Szeretném megköszönni az intézményvezetők segítségét.  
 
Kruppa József bizottsági elnök: 
 
Akkor szavazzunk.  
 

A Humán Ügyek Bizottsága 5 igen, és 1 tartózkodás (Héninger László) szavazattal 
egyetértett 

 

E l ő t e r j e s z t é s 

 
A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén megtárgyalta a 2016. évi 

költségvetés módosítására tett javaslatot és az alábbiakat javasolja a Képviselő- 

testületnek: 

 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja az előterjesztést, a rendelet-tervezetet és 

a könyvvizsgálói jelentést.  

Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 

 

 

4. 2017. évi költségvetésről 
 
Pergő Margit polgármester: 
 
(Felolvassa a teljes előterjesztést)  
 
27 % járulékról 22 %- ra csökkentünk, ez fontos. A Bezerédi utca felújítási munkálata 
bekerül az adósságkonszolidációs pályázatba az összeszámítási kötelezettség miatt.  
 
Kruppa József bizottsági elnök: 
 
Kérdés, hozzászólás van- e a 2017- es költségvetésünkhöz? 
 
Horváthné Zakor Tünde irodavezető:  
 
Az előterjesztésben is szerepelt, és szeretném javasolni a tiszteletdíjak emelését.  

 
Kruppa József bizottsági elnök: 

 
Akkor kérem a bizottságot, hogy szavazzunk, először az előterjesztésről, másodszor 
a rendelet megalkotásáról.  



 5 

 
A Humán Ügyek Bizottsága az előterjesztéssel 5 igen 1 nem (Héninger László) 

szavazattal egyetértett 
 

A Humán Ügyek Bizottsága a rendelettel 5 igen 1 nem (Héninger László) szavazattal 
egyetértett 

 

E l ő t e r j e s z t é s 

 
A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén megtárgyalta a 2017. évi 
gazdasági program és költségvetési terv kialakítására, rendelet megalkotására tett 
javaslatot és az alábbiakat javasolja a Képviselő-testületnek: 

 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja az előterjesztést, a rendelet-tervezetet és a 

könyvvizsgálói jelentést.  

 
Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 
 
 

5. Helyi adókról szóló rendelet módosítása 
 
Pergő Margit polgármester: 
 
Elhárult az adminisztratív akadály, hogy az orvosok mentesüljenek. De jobb lett volna, ha 
központilag eltörlik. Működik náluk a modem, a vérvételhez. A papírt és a patront viszont 
maguk veszik.  
 
Dr. Cseh Tamás jegyző: 
 
Ezt novemberben már elfogadta a testület, gondolom, mindenki emlékezik. Mi pedig 
megvéleményeztettük.  
 

A Humán Ügyek Bizottsága 6 igen szavazattal egyetértett 
 

E l ő t e r j e s z t é s 
 

A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén tárgyalta a helyi adókról szóló 

8//2014(IX.29.) önkormányzati rendelet módosítására  tett javaslatot és az alábbiakat 

javasolja a Képviselő-testületnek: 

 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja a helyi adókról szóló 8//2014(IX.29.) 

önkormányzati rendelet módosítására  tett javaslatot. 
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Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 

6. Sztankovics Mátyás haszonbérleti szerződés ajánlata 
 
Turcsányi Istvánné bizottsági tag: 
 
4 évre fogjuk kötni? 
 
Pergő Margit polgármester: 
 
Nem, 5- re.   
 

A Humán Ügyek Bizottsága 5 igen1 tartózkodás (Héninger László) szavazattal 
egyetértett 

 

E l ő t e r j e s z t é s 

 
A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén megtárgyalta a 2436, 2586, 

2660, 2439 hrsz-ú szántó művelési ágú és a 2432 hrsz-ú szántó és gyep művelési 

ágú ingatlanokra kötött haszonbérleti szerződés megkötéséről szóló előterjesztést és 

az alábbiakat javasolja a Képviselő-testületnek: 

 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja a határozati javaslatot a beterjesztésnek 

megfelelően.  

 
 
 

Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 
 

7. ASP csatlakozásról 
 
Dr. Cseh Tamás jegyző: 
 
Berhida és Vilonya is. Minden dolgozót érint az ASP, mert kell kártyaolvasó. Nagy 
monitorok kellenek, meg néhány gépet is le kell cserélni, mert eléggé elavult. A 8 
szakrendszerből jelenleg 1 szakrendszer működik.  
 
(A pályázati kiírás ismertetése) 
 
Kruppa József bizottsági elnök: 
 
Kérem a bizottságot, hogy szavazzunk a napirendről.  
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A Humán Ügyek Bizottsága 6 igen szavazattal egyetértett 

 

 

E l ő t e r j e s z t é s 

 
A Humán Ügyek Bizottsága 2017. február 15- i ülésén megtárgyalta az ASP 

rendszerhez történő csatlakozásról szóló előterjesztést és az alábbiakat javasolja a 

Képviselő-testületnek: 

 

1.) Bizottságunk elfogadásra ajánlja a határozati javaslatot a beterjesztésnek 

megfelelően.  

 
 

Kruppa József s.k.             
Bizottsági elnök 

 

Napirendi kívüli tájékoztatások 
 
Pergő Margit polgármester: 
 
Ez az egész ASP több mint 10 millió forint lesz, és a lakosság ebben nem részesül, 
nem érzékeli majd.  
A vérvételről: 3 oldalú megállapodást akartunk, de nem úgy lesz. Az üzemorvos 
személye is változik. Bujdosó László lesz. Ő volt az országos tisztifőorvos. Vállalta a 
vérvételt is.  
 

 
További hozzászólás, észrevétel nem volt, ezért a bizottság elnöke, Kruppa József 

az ülést 17:15- kor bezárta. 
 

K.m.f. 
 

 

  Kruppa József         Szőke Zoltán 
Bizottsági elnök        Bizottsági tag
  
 
 

       


